
Zápisnica z 20. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

15.6.2020 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,05 – 19,25 hod. 

 
Prítomní poslanci: Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska,  

                                    Roman Lasák 

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková   

Neprítomní poslanci: Milan Galica, Miroslava Sihocká 

Hostia:   Ing. Juraj Brziak, Ján Jaško   

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 

 
1. Schválenie programu. 

2. Oboznámenie sa s prácami na Dome smútku. 

3. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení. 

4. Žiadosť o úľavu na poplatku za TKO za rok 2020. 

5. Prerokovanie a schválenie záverečného účtu obce Kvačany za rok 2019. 

6. Rôzne.  

7. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril, za prísnych bezpečnostných a hygienických predpisov, starosta obce 

Jozef Grúň o 18,05 hod. Privítal všetkých prítomných. Z dôvodu pretrvávajúcej mimoriadnej 

situácie všetci prítomní boli od seba vo vzdialenosti min. 2 m, bola zabezpečená dezinfekcia 

a každý prítomný mal na sebe rúško. Starosta konštatoval, že prítomní sú 5 poslanci zo 7, teda 

je OZ uznášaniaschopné. Za zapisovateľku bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov 

zápisnice určil Katarínu Kojšovú a Mgr. Jána Rypáka. 

Hlasovalo:  za -    5 / Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter  

                                                    Húska, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok. 

 

Hlasovalo:  za -    5 / Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter  

                                                    Húska, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Starosta informoval poslancov, že na opravu domu smútku treba vyčleniť ďalšie finančné 

prostriedky z rezervného fondu, nakoľko sa vyskytli práce navyše, s ktorými nebolo počítané 

v Zmluve o dielo. Firma, ktorá realizuje opravu domu smútku doručila na obecný úrad 

Dodatok č. 1 k Zmluve o dielo, kde vyčíslila finančné prostriedky za práce naviac v sume 

10.186,72 €.  Nakoľko však boli už schválené finančných prostriedkov z rezervného fondu 

v sume 45.000,00 €, je potrebné schváliť rozpočtové opatrenie ešte v sume 3.500,00 €. 

Poslanci sa zhodli na tom, že je potrebné dať už dom smútku celkovo do poriadku, aby sa 

opravili nevykonávali po častiach a preto s Dodatkom č. 1 súhlasili. Starosta potom prečítal 

návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o Dodatku č. 1 k Zmluve o dielo na 

rekonštrukciu domu smútku, 



b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje/neschvaľuje podpísanie Dodatku č. 1 k Zmluve o dielo na 

rekonštrukciu domu smútku , 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie rezervného fondu vo výške 3.500,00 € na 

rekonštrukciu domu smútku. 

Hlasovalo:  za -    5 / Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter  

                                                    Húska, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Starosta obce informoval, že na obecný úrad boli doručené 3 rozpočtové opatrenia za 

Základnú školu v Kvačanoch a 1 RO, ktoré rieši presun finančných prostriedkov na opravu 

domu smútku z rezervného fondu. Ing. Juraj Brziak informoval poslancov o obsahu 

jednotlivých rozpočtových opatrení. Následne starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č. 2/2020 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie OcÚ č. 2/2020 v pôvodnom znení návrhu,  

Hlasovalo:  za -    5 / Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter  

                                                    Húska, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 
b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 1/2020,  

Hlasovalo:  za -    5 / Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter  

                                                    Húska, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 
c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 2/2020 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 2/2020 v pôvodnom znení návrhu, 

Hlasovalo:  za -    5 / Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter  

                                                    Húska, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

d) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 3/2020 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 3/2020 v pôvodnom znení návrhu. 

Hlasovalo:  za -    5 / Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter  

                                                    Húska, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Starosta informoval poslancov o doručených žiadostiach na úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2020. Podľa schváleného Dodatku č. 1 k VZN č. 5/2015 

o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO a DSO je úľava vo výške 50 %. Potom 

prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Milana Šablatúru o úľavu na poplatku 

za komunálny odpad na rok 2020, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany na osoby: Šablatúrová Alžbeta, Waigiert Veronika rod. Šablatúrová a  Foster 



Barbora, rod. Šablatúrová, nakoľko trvale žijú v Anglicku a Šablatúra Ján, ktorý sa dlhodobo 

zdržiava v Malackách a tam platí poplatok za TKO,  

Hlasovalo:  za -    5 / Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter  

                                                    Húska, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Anny Glončákovej o úľavu na poplatku 

za komunálny odpad na rok 2020, 

d) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany na osoby: Ľubica Jašeková, Jozef Jašek a Emma Jašeková, nakoľko sa dlhodobo 

zdržiavajú v Českej republike. 

Hlasovalo:  za -    5 / Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter  

                                                    Húska, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Starosta obce informoval o tom, že bol zverejnený návrh Záverečného účtu za rok 2019, ku 

ktorému neboli doručené žiadne pripomienky. Hlavná kontrolórka predniesla poslancom 

stanovisko k záverečnému účtu, ktoré poslanci zobrali na vedomie. Ing. Juraj Brziak 

oboznámil poslancov s výsledkom Záverečného účtu za rok 2019 Obce Kvačany a odporučil 

použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu, čo poslanci 

odsúhlasili. Starosta potom prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému 

účtu obce Kvačany za rok 2019, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez 

výhrad, 
c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu 

rezervného fondu vo výške 8.279,65 EUR.  

Hlasovalo:  za -    5 / Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter  

                                                    Húska, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Starosta obce informoval poslancov, že bola vyhlásená výzva na bezplatné pripojenie Wi-fi 

pre občanov v obci, do ktorej sme sa prihlásili. Obec môže získať poukaz v hodnote 

15.000,00 €, ktorý sa použije na inštaláciu zariadenia vo verejných priestoroch obce.  

Ďalej informoval poslancov o pripravovanom podujatí 2. ročníka Gréta run beh spod 

Kvačianskej doliny, ktorý je plánovaný na 28.9.2020. Organizátori požiadali, tak ako minulý 

rok,  o spoluprácu Obec Kvačany aj DHZ Kvačany. Poskytnutie sponzorského daru je na 

uvážení poslancov a bude sa schvaľovať na niektorom ďalšom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.  

Starosta informoval o tom, že je potrebné začať pracovať na úprave cesty do Jamníka, 

nakoľko keď prídu teplé dni, tak sa navozená frézovaná asfaltová drť začne topiť, a tým 

pádom bude väčší problém s jej manipuláciou. Oslovil už pána Gonšenicu, ale čaká ešte na 

jeho cenovú ponuku. Poslanci odporučili starostovi osloviť na vypracovanie cenovej ponuky 

ešte nejaké iné firmy alebo podnikateľov. 



Starosta obce sa informoval u poslancov, či môže podniknúť nejaké veci pre zabezpečenie  

procesu verejného obstarávania na zhotoviteľa zákazky – Kanalizácia a ČOV Kvačany, pri 

rozpočtovom náklade cca 2.500.000 € (podlimitná zákazka), nakoľko pri poslednej vyhlásenej 

výzve sme nemohli ku žiadosti predložiť zmluvy so zhotoviteľom, nakoľko neprebehlo 

verejné obstarávanie, a tým pádom sme nesplnili požiadavku na žiadosť o finančné 

prostriedky. Poslanci súhlasili s vyhlásením predloženia cenovej ponuky pre zabezpečenie  

procesu verejného obstarávania.   

   

7. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného 

programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 19,25 hod. 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce: 

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň         ........................................ 

 

Overovatelia:  

      

Katarína Kojšová      ........................................ 

 

Mgr. Ján Rypák       ........................................ 


